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Padají kaštany (27.9.), jasný důkaz toho,  
že rok se přehoupl do podzimu. 

Až si uděláte pohodu a uvelebíte se v teplíčku u svého počítače, 

zkuste si prohlédnout nové oficiální stránky obce 

(http://www.lukavicenamorave.cz/). 

V záložce O obci je umístěná fotogalerie Co budujeme.  

Fotografie zachycují aktuální změny v obci. 

Z jiného soudku: v říjnu nás čekají  

volby do poslanecké sněmovny. 

Jsou důležité pro naše další směřování. 

 Nechuť vykutálet se z teplého pelíšku a vyrazit do volební místnosti 

by se tentokrát mohla vymstít nám všem.  

Volíme za naše děti. Bude to jejich svět, tak ať je co nejlepší. 

Krásný podzim vám všem. 

 

 

http://www.lukavicenamorave.cz/
https://pixabay.com/cs/ka%C5%A1tany-j%C3%ADrovec-pozad%C3%AD-listy-list-15186/


Nejen velké investice už jsou vidět 
 

   Úspěšně proběhlo dokončení výměny oken a dveří na víceúčelové budově - 
hasičárně v Lukavici a na obecním úřadě. Příští rok by se na víceúčelovce měla 
zateplit a opravit fasáda. 
Dobře také dopadlo výběrové řízení na plynovod ke 3 RD ve Slavoňově a 
plynovou přípojku ke KD Vlachov. Uspěla společnost KAVOPLYN z Postřelmova. 
Zakázka v hodnotě 388 tis. Kč je dokončena. V kulturáku už plyn je, 3 RD budou 
mít plyn ještě do zimy. 
Stejně tak bylo úspěšné výběrové řízení na rekonstrukci školní kuchyně. Zvítězila 
společnost VHH Thermont z Uničova. Rekonstrukce za  3.461 tis. Kč nakonec 
proběhla bez zásadních komplikací a obědy z nové kuchyně se podávaly již první 
školní den. Za tento malý zázrak patří upřímné poděkování zaměstnancům obce 
i kuchyně, kteří velkou měrou pomohli v závěru stavby k její bezproblémové 
kolaudaci. Osobní poděkování patří Petrovi a Lukášovi Linhartovým, kteří 
přerušili práci v KD Vlachov a v nouzi nejvyšší zachránili jednu z etap prací. 
Po posledním výběrovém řízení na dostavbu šaten a jeviště při KD Lukavice, ve 
kterém uspěla společnost POHL INVEST ze Zábřehu, se začátkem srpna začalo 
s demolicí kotelny a komína. Následovala základová deska a v současné době 
roste hrubá stavba, která bude do konce října pod střechou. Po vyhlášení nového 
dotačního titulu jsme opět požádali o dotaci z Ministerstva školství, mládeže a 
tělovýchovy.  
Je dokončena oprava chodby a sociálního zařízení na obecním úřadě za 325 tis. 
Kč. Chodbu jsme vyzdobili fotografiemi z obce zhotovenými na plátně. Přijďte se 
podívat. 
Proběhla dlouho očekávaná oprava komunikace u garáží. Ze dvou nabídek na 
zhotovení povrchu tryskovou metodou jsme vybrali tu podstatně levnější ( 242 
tis. Kč ), ovšem od dodavatele s 26 letou praxí. 
V KD Vlachov probíhají dokončovací práce (nátěry, osvětlení, položení podlahové 
krytiny) a bude následovat vybavení (dveře, kuchyňská linka, spotřebiče, stoly, 
židle ). Od nového roku bude už plně sloužit občanům a spolkům. 
   V rámci projektu Zábřežsko kompostuje jsme spolu s dalšími čtyřmi obcemi 
uspěli s žádosti o dotaci na pořízení domovních kompostérů u Státního fondu 
životního prostředí z Operačního programu životní prostředí. Pro naši obec bylo 
Mikroregionem Zábřežsko vysoutěženo celkem 300 ks kompostérů o objemu 
900 l a v hodnotě 944 tis. Kč. Na tuto částku nám bude poskytnuta 85 % dotace.  
Kompostéry budou k dispozici ještě před zahájením příští zahrádkářské sezóny. 
   Intenzivně se pracuje na dokončení zbývajících podkladů potřebných k získání 
stavebního povolení k vybudování 10 stavebních parcel v Lukavici a rekonstrukci 
hasičské klubovny ve Slavoňově. 



   Všichni v Lukavici a zejména občané žijící u hlavní silnice, určitě ocenili omezení 
tranzitní nákladní dopravy. Platnost omezení přišla až nečekaně rychle a stejně 
tak rychle jsme si zvykli na novou a příjemnou situaci bez zbytečných kamiónů.  
   Blíží se volby do parlamentu. Využijme právo vyjádřit svůj názor. Je určitě 
k čemu. Volební komise tu budou pro nás a dostatečně dlouho. V pátek 20.10. 
od 14 do 22 hod. a v sobotu 21.10. od 8 do 14 hod. Přijďte, nenechávejte to na 
druhých. 
   S blížící se zimou obec připravuje nebo se spolupodílí na řadě akcí. Začínáme 
vystoupením Kozlaňáků z TV Šlágr, jednáme o další cestovatelské přednášce, 
připravujeme Mikulášskou besídku a již tradiční Vánoční jarmark, Zpívání u 
stromečku i Sváteční svařák. 
   Příští rok máme 745 let od založení obce. Vzpomeneme si a oslavíme je 1.září 
2018. Přípravy už byly odstartovány …. 
   Závěrem chci poděkovat spolkům také za jejich společenskou činnost. Díky 
hasičům z Lukavice, hasičům ze Slavoňova, fotbalistům, myslivcům z Lukavice a 
Zvole, myslivcům ze Slavoňova, bylo uplynulé léto příjemné, chutné a veselé.  
 
   Přeji klidný a bezproblémový přechod do zimního období a těším se na setkání 
při plánovaných akcích. 
 

Laďa Velický 
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HASIČI LUKAVICE                                                                                
Začneme poděkováním Vám všem, kteří jste se přišli podívat a posedět s námi 
při příležitosti oslav svátku sv. Floriána. Díky patří také DDM Magnet 
Mohelnice, který se postaral o program pro děti. 
Naše jednotka se koncem školního roku účastnila ukázek techniky v mateřských 
a základních školách jak v Lukavici, tak v okolních obcích. Vždy nás potěší 
zvídavost a zájem dětí o hasičskou techniku a práci naší jednotky. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Abychom nezapomněli, dostali jsme  
ze stanice Šumperk převodem „nové“ dýchací 
přístroje. Za nemalou částku bylo potřeba udělat 
nutnou revizi. O zaplacení této částky se postaral 
obecní úřad. 
Olomoucký kraj nám poskytl dotaci  
na dovybavení naší jednotky. 
V září jsme byli obecním úřadem požádáni  
o odstranění několika stromů napadených 
kůrovcem. Pojali jsme to jako „výcvik“.  
 
 
 
www.facebook.com/HasičiObceLukavice 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Z obecního úřadu: 
 

Připomínáme: k 31.10. jsou splatné poplatky za odpad a stočné 

 

Každou středu je od 19 hod. v tělocvičně MŠ Cvičení pro ženy  

                          vedené paní Jitkou Tillovou. 

 

Chystá se v sobotu 2.12.2017 Mikulášská besídka pro děti v KD Lukavice. 



OKÉNKO ZE SLAVOŇOVA 
 
TJ SOKOL Slavoňov uspořádal další výlet a tentokrát byla na pořadu dne 
návštěva DinoPark – ZooParku ve Vyškově. Přestože počasí nebylo zrovna 
ukázkové, všichni byli spokojení a už se těší na další výjezd.    Katka Vlčková 
 
Je to zároveň krásný tip 
na výlet pro rodiny s dětmi. 
Trošku jsme se tedy  podívali  
DINOPARKU na zoubek. 
 
 
 
 
 
 

DinoPark Vyškov se nalézá           
v malebném lesoparku na okraji  
Vyškova a dinosauři si toto prostředí 
doslova zamilovali. 

 
 
 
 
DinoPark a ZOO PARK Vyškov 
představují ideální spojení, 
jak poznat dávno vyhynulé  
druhohorní obry 
a současnou faunu se 
zaměřením na domácí  
domestikovaná zvířata. 
 
Desítky modelů v životních 
velikostech, 4D Kino  
s panoramatickým filmem  
v ceně vstupenky,  
absolutně ojedinělá visutá lanová dráha DinoBike, která vám umožní pohled 
na DinoPark z ptačí perspektivy, a to výčet atrakcí teprve začíná, přijďte 
se přesvědčit.  
Ze zooparku a zpět vás zdarma převeze unikátní silniční vláček DinoExpres. 



Tak nám začal nový rok! 
Do školy mateřské bylo přijato v letošním školním roce označujícím se číslicemi 
2017/2018 sedm dětí, celkem je tedy v procesu výchovy a vzdělávání 23 dětí. 
Do předškolní výchovy je zařazeno osm předškoláků. 
Ve škole nám nějak chybí smích, ale i popichování Zdeničky Gehrové, velké 
srdce, ale i hlučnost Adama Hányše, kamarádství Tomíka Kleina, módní modely, 
ale hlavně úsměvy krásné Natálky Theimerové a paní učitelce chybí pravá ruka 
Pavla Třísky. Ač neradi, museli jsme je nechat jít dál, na druhý stupeň jiných 
základních škol. O propadnutí se všichni snažili, ale jejich vědomosti a 
schopnosti jejich snahy vždy zmařily. Takže je v lavicích vystřídali naši nejmenší 
prvňáčci: Danielka, Kačenka, Michalka a Davídek. Již první týden ve škole 
ukázal, že jsou připraveni a velmi samostatní. Zato ve školce budou chybět… Ale 
takový už je koloběh života… 
Každopádně jedny dveře se zavírají, aby se ty druhé mohly otevřít a letos děti 
přivítala škola ve zcela novém kabátu! 
Na konci roku jsme se s velkou podporou obce, za kterou patří vedení velký dík, 
rozhodli pro stěhování. Školka se navrátila do prostor za školou a své soukromí, 
spravenou a vyšperkovanou koupelnu a rodinné prostředí si nemohou 
vynachválit, zatímco škola si pochvaluje nově vybudovaný ateliér a spojení 
školy s družinou. Děti přechází do jiné budovy pouze na hodiny anglického 
jazyka do new english clubu. Nové prostory umožní dětem lépe naplňovat jejich 
potřeby a realizovat smysluplně náplň vzdělávání. Celé snažení však sálo hodně 
sil a my si moc vážíme také pomoci z řad dětí a rodičů. Za to Vám patří náš velký 
DÍK! A všichni společně si pochvalujeme jídlo naší školní kuchyně, která je nyní 
v nových krásných a odpovídajících prostorách. 
I v novém roce budeme dále pokračovat v kavárnách pro rodiče, jež jsou 
v mnohém obohacující, neboť pro Vás zveme hosty z řad odborníků a snažíme 
se tak pomáhat Vám i sobě ve výchově dětí. Začínáme již v říjnu a informovat 
Vás budeme prostřednictvím webu školy a našich nástěnek. 
Rovněž budeme pokračovat ve výměně zkušeností. Již v loňském roce k nám 
začaly jezdit paní učitelky z jiných škol, aby se u nás inspirovaly. Jsme rádi, že 
jim můžeme pomoci ukázat, že učení není nuda ani pro nás, ani pro děti. Těší 
nás jejich kladná odezva na atmosféru školy a samotnou výuku. Pochvaly se 
nám dostalo i od speciální pedagožky, která naši školu navštívila a odjížděla 
velmi mile překvapena a potěšena prostředím a opět i atmosférou školy.   
Věnovat se budeme opět i mimoškolní činnosti. Pro děti MŠ nabízíme kroužek 
Anglický, Předškolák, Výtvarný a Malý kuchař. Děti školou povinné mohou 
navštěvovat Čtenářský klub, Klub logických a deskových her, Výtvarný kroužek a 
podporu vzdělání pro děti se specifickými potřebami jako je Pedagogická 
intervence či Doučování z matematiky. 



A hlavně letos opět otužujeme proti nemocem těla a vztahy si utužujeme proti 
nemocem duše ve Školním parlamentu. 
Tak doufáme, naši milí lukavičtí sousedé, že se v rámci školních akcí budeme 
potkávat, neboť naše škola má dveře stále otevřené.  

Kolektiv ZŠ a MŠ 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                   Letošní 
                                                                   prvňáčci 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                 Novinky                                               v uspořádání základní školy  
 
 
Školní kuchyň po rekonstrukci 
 
                                                                     Koupelna a WC   
                                                                      v MŠ doslova  
                                                                      prokoukly  
 
 
                                                                                                  
 



Sběr 
velkoobjemového odpadu, 

nebezpečného odpadu  
a elektroodpadu 

20.10. a 21.10. 2017 

 
Odpad přineste na sběrné místo,  
případně nachystejte před dům. 

 
Nebezpečný odpad = zbytky barev, laků a 
spotřební chemie, zářivky, tonery, inkousty. 
Elektroodpad = vysloužilá domácí elektrozařízení. 
Velkoobjemový odpad = starý nábytek, koberce, 
linolea, kuchyňské linky, vnitřní bytové dveře, 
plovoucí podlahy, apod. 
Do velkoobjemového odpadu nepatří stavební 
materiál, pneu ani plasty. 
Stavební materiál = likvidace stavební suti, vybouraných oken, 
bytového jádra, střešní krytiny, venkovní vchodové dveře, 
parkety se zbytky lepidla, hobra, dřevotříska, sanitární 
technika (vany, umyvadla, WC) apod. si každý občan 
odstraňuje na své vlastní náklady. Rovněž si na vlastní 
náklady likviduje velkoobjemový odpad vzniklý mimo 
termíny svozu např. EKOSERVIS Zábřeh, sběrný dvůr SEPAREX, 
Leštinská 30, Zábřeh.  
http://www.ekozabreh.cz/informace/kam-a-kdy-s-odpadem                                                                        

                 


